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DECLARATION OF CONFORMITY
DECLARATION DE CONFORMITE

EC DIRECTIVES COVERED BY THIS DECLARATION
Directives CE couvertes par cette déclaration

98/37/EEC - Machinery Direclive

Directive Machine
89/336/EEC - Electromagnetic Compatibility Directive as amended by 92/31/EEC and 93/68/EEC

Directive Compatibilité Electro-magnétique modifiée par les directives 92/31/EEC et 93/68/EEC
73/23/EEC - Low voltage Directive

Directive Basse Tension

PRODUCT TYPE COVERED BY THIS DECLARATION
PRODUIT COUVERT PAR CETTE DECLARATION

1. CATEGORY:; Mobile Elevating Work Platform
CATEGORIE : Plate-forme Elévalrice Mobile de Personnel
2, MANUFACTURER : JLG France SAS
FABRICANT :
3. TYPE : Toucan 861
TYPE :

Y NomerooEsere:  A300002482

which was manufactured in conformity with the example of machinery that underwent type examination and in
compliance with lhe requirements of the above directives and with the requirement of ISO 9001 Quality
Management System to which the manufacturer is certified.

qui a éte fabriquée en conformité avec la machine ayant fait I'examen de type el en conformité avec les
exigences des directives mentionnées ci-dessus, et selon les exigences du Systeme de gestion de la Qualilé
1508001 pour lequel le fabricant est certifi.

The EC Machinery Directive type examination certificate is numbered 0526-760A-4706-12-00 and was issued by
CETIM, BP 80067, 60307 Senlis, France.

Le numéro du certificat d'examen de type selon la directive Machine est 0526-760A-4706-12-00 ef a été délivré
parle CETIM, BP 80067, 60307 Senlis, France,

The requirements of the EMC Directive are complied with on the basis of the Technical Construction File number
NT33151/YY/CH held by Aerospatiale, B.P. 11, 33165 Saint Médard en Jalles, France

Les exigences de la directive CEM ont elé respectées sur la base des essais réalisés par Aérospatiale, B.P, 11,
33165 Saint Médard en Jalles, Frapce dossier technique n® NT33151/YYICH

ce SAS
Je Qualité
Signed / Signature : 474007 o et  Pn Y . Date/ Date 26/02/2008
Name / Nom : Hr.RI 15.CA 5?109 Position / Position : Quality Manager
Fax 0) 553
IMPORTANT NOTICE / IMPARTANT (EnE7o87

The attention of the specifier, purchaser, installer, or user is drawn to special measures and limitations 1o use
which must be observed when the product is taken into service to maintain compliance with the above directive.
L'attention du vendeur, acheleur, installateur ou utilisateur est attiree sur les mesures ef limitations spécifiques
d'urgisation qui doivent éltre respectées pour conformité avec la directive ci-dessus lors de la mise en service du
produit.







